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Protokół nr 69/2024 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 80/2024 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

26  lutego 2024r. 

 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/540/2023 Rady Gminy 

Santok  z dnia 14 czerwca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania 

częściowej zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Santok  w miejscowości Janczewo. (projekt 1) 

4. Stanowisko do uchwały w sprawie częściowej zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Santok w miejscowości 

Janczewo. (projekt 2) 

5. Stanowisko do uchwały w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego  

w Gralewie. (projekt 3) 

6. Stanowisko do uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Santoku (projekt 4) 

7. Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Santok  

w roku 2024 (projekt 5) 

8. Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1365F na odcinku Gorzów - Czechów”. (projekt 6) 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner o godz. 1405 dokonał 

otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja Budżetu  

i Gospodarki uczestniczyła w 9 osobowym pełnym składzie. Komisja ds. Społecznych i 

Oświatowych uczestniczyła w 9 osobowym składzie pełnym. Spoza Komisji udział wzięli: 

Wójt Gminy Paweł Pisarek, Z-ca Wójta Damian Kochmański, Sekretarz Alicja Cierach, 

Skarbnik Andrzej Szymczak, Przewodnicząca Rady Renata Nowosad, Dyrektor CKiR Sylwia 

Dobrzyńska, Kierownik RRG Bogumiła Popkowska, Kierownik RGP Agata Golemba, 

Kierownik OPS Anita Łukowiak,  Kierownik CUW Dagmara Kowalicka-Szymczak. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner zaproponował siebie, 

jako osobę prowadzącą posiedzenie Komisji. 
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Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Gospodarki Ireneusza Kucnera na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Wojciech Przybył - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Komisje w drodze głosowania przyjęły porządek obrad. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Wojciech Przybył - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 
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1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 3  

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/540/2023 Rady Gminy Santok  

z dnia 14 czerwca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania częściowej zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Santok  w 

miejscowości Janczewo. (projekt 1) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RGP Agata Golemba oraz Przedstawiciel Firmy Akwadrat 

Marcin Brytan. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy uchwała oznacza, że działkę na której 

miałaby powstać Biedronka zostawia się do oddzielnego postępowania. 

 

Kierownik RGP Agata Golemba udzieliła odpowiedzi, że tak. Proponuje się podzielenie 

procedury przyjęcia zmiany studium na dwie części, które pozwoli na przyjęcie w pierwszym 

etapie działek nr 223/3, 178, 179 i  192/3  natomiast jako odrębną uchwałą zmianę studium 

dla działki 222. Ponieważ sprawa studium na działce 222 ma swoich zwolenników  

i przeciwników i procedura przyjmowania może być znacznie dłuższa.  

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy wymienione działki są jednym 

kawałkiem, czy w różnych częściach Janczewa.  

 

Kierownik RGP Agata Golemba wskazała lokalizację działek na ekranie.  

 

Radna Daria Kaźmierczak zwróciła się z pytaniem czy działka 223/3 to działka na której w 

chwili obecnej stoi Biedronka. 

 

Kierownik RGP Agata Golemba udzieliła odpowiedzi, że tak.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 
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5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Wojciech Przybył - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 4 

Stanowisko do uchwały w sprawie częściowej zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Santok w miejscowości Janczewo. 

(projekt 2) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RGP Agata Golemba oraz Przedstawiciel Firmy Akwadrat 

Marcin Brytan. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Wojciech Przybył - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  
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6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 5 

Stanowisko do uchwały w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego  

w Gralewie. (projekt 3) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Radny Tadeusz Boczula oznajmił, iż sprawa jest jasna i przyjęcie uchwały to tylko 

uregulowanie stanu prawnego centrum. Radny jako mieszkaniec Gralewa jest zadowolony,  

że centrum powstaje.   

 

Radna Renata Szostak oznajmiła, że rozmawiała z mieszkańcami głównie Gralewa, 

ponieważ oni są najbardziej zainteresowani powstającą instytucją i głosy są takie, że są 

zadowoleni z tego faktu.   

 

Przewodniczący Komisji wyraził zdanie, iż już niejednokrotnie podkreślał, że jest to bardzo 

ważna inwestycja, która poprawi życie społeczne mieszkańców gminy.  

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy zdaniem Kierownika OPS wskazana 

liczba miejsc będzie wystarczająca. 

 

Kierownik OPS Anita Łukowiak udzieliła odpowiedzi, że  na tyle miejsc jest złożony 

projekt, a czy ta liczba będzie wystarczająca to wyjdzie z czasem, ponieważ społeczeństwo 

jest starzejące. 

 

Wójt oznajmił, iż ciężko w tej chwili określić jakie będzie zapotrzebowanie i chęć 

korzystania z centrum. Jeżeli przedsięwzięcie będzie dobrze funkcjonowało i zostanie 

odpowiednio „zareklamowane”, na pewno będzie cieszyło się zainteresowaniem. Wśród nas 

jest coraz więcej osób starszych i niestety jest tak, że te osoby funkcjonują samodzielnie  

i muszą same sobie radzić z trudnościami życia, dlatego ważne jest to, aby taka instytucja 

powstała.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Wojciech Przybył - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 
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9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 6 

Stanowisko do uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Santoku (projekt 4) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Wojciech Przybył - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 7 
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Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Santok  w roku 2024 (projekt 5) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Wojciech Przybył - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 8 

Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1365F na odcinku Gorzów - Czechów”. (projekt 6) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Radna Daria Kaźmierczak zwróciła się z pytaniem, kiedy zostaną rozpoczęte prace.  

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska udzieliła odpowiedzi, że z informacji otrzymanych 

przez powiat, wynika, że wykonawca jest już wyłoniony, jak tylko otrzymają informację  

o podjęciu przedmiotowej uchwały i zostanie zawarte porozumienie wiążące, zostanie 

podpisana umowa z wykonawcą i nastąpi przystąpienie do realizacji inwestycji. Termin 

realizacji jest do końca grudnia bieżącego roku.  

 

Wójt dodał, że zadanie zostało rozszerzone o pętle autobusową. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Wojciech Przybył - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska – za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 9 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska zwróciła się z pytaniem, czy Pani Starosta 

wypowiedziała się już na temat stanu dróg w gminie. 

 

Wójt udzielił odpowiedzi, iż nie ma jeszcze stanowiska Pani Starosty. 

 

Radna Krystyna Rajczyk oznajmiła, iż do tej pory nie otrzymała odpowiedzi na pismo, 

które złożyła 11 grudnia. 

 

Radna Irena Kucharska zwróciła się z pytaniem, kiedy rozpocznie się równanie dróg po 

zimie. 

 

Kierownik GZUK Łukasz Bak udzielił odpowiedzi, że w dniu dzisiejszym został wyłoniony 

wykonawca, po 5 dniach może zostać podpisana umowa, czyli jeżeli warunki atmosferyczne 

pozwolą to równanie rozpocznie się w przyszłym tygodniu.  

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, kto będzie wykonawcą. 

 

Kierownik GZUK Łukasz Bak udzielił odpowiedzi, że wykonawcą będzie Leon Tołkacz.  
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Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska oznajmiła, iż na ul. Jabłoniowej są znakowane 

stare drzewa i zwróciła się z pytaniem z jakiego powodu. 

 

Kierownik RGP Agata Golemba udzieliła odpowiedzi, iż drzewa na ul. Jabłoniowej są 

oznakowane do wycinki.  

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, iż w Starym Polichnie przy placu budowy remizy są 

zwisające gałęzie i zwrócił się z pytaniem, czy można coś z tym zrobić, ponieważ jest 

zagrożenie, że po zakończeniu budowy i zamontowaniu paneli fotowoltaicznych może dość 

do ich uszkodzenia właśnie przez te gałęzie.  

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska oznajmiła, iż były przeprowadzone oględziny, 

niestety inspektor nadzoru wydał zgodę tylko na wycięcie jednego drzewa, natomiast 

pozostałe zostały zgodnie z ustaleniami na oględzinach przycięte do 20%. 

 

Ad. 10 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 1500 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant              Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

Joanna Krystosik              Ireneusz Kucner 

 

    Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 

 

                                                   Zbigniew Łukasiewicz 

 

 


